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§     1  Mötets öppnande 
Ordförande Mikael Nilsson hälsar FGI-styrelsen och övriga välkomna till årets första möte 
och förklarar detta öppnat. Per-Ola Nilsson för dagens protokoll. Mötet är helt digital, då alla 
lokaler var bokade i Idrottens Hus. 
_ 
 
§ 2 Godkännande av dagordning 
Föredragningslistan fastställdes. 
_ 
 
§ 3 Justering  
Föregående protokoll 2021-11-11 har redan justerats och finns på hemsidan. Dagens protokoll 
justeras av Patrik Gardelin. 
_ 
 
§ 4 Omstart Stångaspelen 2022 

Nu finns en mängd bidrag att söka och detta ska arbetas med under hela året, då 
ekonomin har lidit stort av två års inställda spel. 

 
  a.i) Pandemi 2022 förhållningsregler 

 Att pandemin fortsätter även under våren är nog att räkna med för att därefter klinga 
 av. FGI räknar med att kunna arrangera ett vanligt Stångaspel, men med eventuella 
förhållningsregler. 

 
a)  Avtal – FGI/SIF/FS 

Avtalen mellan FGI, Stangmalmen och SIF ska kollas igenom. Olof gör detta, men 
under detta år kommer inget att förändras. Ett eventuellt nyttjanderättsavtal ska avtalas 
mellan FGI och Stangmalmen, Olof kollar detta också men inte innan det blir 
högaktuellt.  
 

b)  Sponsring 2022 
Ligger för närvarande på dryga 41 000:- i dag. Tanken är att få in pengarna till mitten 
av mars isf april för att få upp ekonomin.  
 

c)  Bilaga Gotlands Gratistidning 
Årets bilaga kommer att göras med Gotlands Gratistidning till en kostnad av runt 
45 000:- . Bilagan kommer produceras helt själv med hjälp Tobbe Stuhre, och viss 
ekonomiskt stöd har sökts för detta från Svenska Varpaförbundet. Denna bilaga 
kommer därefter användas som mall för kommande års bilagor.  

 
d) Marknadsföring 

GA/GT är kontaktade angående ett reklampaket för den kredit som finns där (21 500:-
). FGI ska köpa marknadsföring för 30 000:- hos dem, och denna blir som tidigare år i 
GotlandJustNu och deras övriga kanaler. 
Affischer ska tryckas. 
Mer material till tex. Facebook önskas och detta kan skickas till kansliet.  
 

e) Entréer & anmälningsavgifter 
Avgifterna ligger kvar, efter höjningarna som beslutades för 2020. Förslag att man kan 
lägga entré, som frivillig inbetalning eller stöd under onsdag – torsdag, då det 
vanligtvis inte är någon kostnad. Det ska sättas upp affisch om detta vid entréerna.  
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Från tidigare protokoll: 
Entré: 80:- per dag och 140:- för hela helgen i entré. Däremot är anmälningsavgifterna 
ålagda en höjning. Nya priser sedan 2020: Bakpärk seniorer/Mix/Gubbar är nu 1050:- 
per lag. Bakpärk ungdomar/Paraklass kostar 595:- per lag. Frampärk seniorer är 945:- 
per lag. I Varpan ligger priserna kvar på förra årets nivå med 150:-/senior och 75:-
/junior. 
 

f) Priser 
Kerstin ska höra av sig till André om priserna för offert. Hon meddelar så fort hon får 
offerten vilka kostnader det handlar om. 
 

g)  Inbjudan 
Inbjudan ska skickas ut som vanligt i slutet av april. 
Den anmälningssida som det nu arbetas med kommer förhoppningsvis vara klar till 
årets spel, och om den används kommer detta mer eller mindre ses som en test.  
 
Årets anmälningsblanketter för 2022 ligger redan på hemsidan för nerladdning och 
ifyllnad. Om det kommer finnas restriktioner ska dessa vara med i inbjudan, så en 
försiktig avvaktan gäller ännu. 
 

h) Arena 
Patrik Gardelin har tankar om att ha mästarklasserna samma dag (Dam och Herr). En 
eventuell träningskamp innan spelen ska diskuteras med intresserade föreningar så fort 
restriktionerna släpper.  
 

i) Pärk 
Det är fullstort spel som det arbetas för, vilket betyder spel i fem dagar. 
Möjligen ska Gubbklassen delas i en yngre och en äldre klass (från 45 år och uppåt, 
från 55 år och uppåt). Detta kan ses över när anmälningarna börjar komma in slutet av 
maj. 
Sofie Lindström planerar för en ny bollkurs. 
 

j) Varpa 
Anders säger att planerna är uppkastade efter stenvarpatävling i somras och är ännu 
inte iordninggjorda. Detta måste åtgärdas så snart som möjligt. Det behövs folk till 
varpaboden under Stångaspelen, och detta ska jobbas med så att det finns funktionärer 
under hela spelen.  
 

k) Stangmalmen 
Mikael har en idé om att sätta tak på läktarna för att vädersäkra spelen. Han ska kolla 
med byggnadsansvarig om detta och återkommer.  
 

l)  Mat & Festarrangemang 
Inget att rapportera för tillfället, då ingen representant var på plats.  
 

m)  Ljud 
Vi jobbar efter samma som 2019 med Roger Wickman.  
 

n) Försäkringar 
Samma som 2019, Mikael tar kontakt med försäkringsbolaget. 
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o)  Tillståndsansökan 

Mikael kommer att ansöka om tävlings- och festtillstånd hos berörda parter, och startar 
därmed en dialog med dessa angående eventuella restriktioner.  
 

p) Organisation/ansvarsområden 
Listan med personer ska skickas ut för översyn och ett arbete med att få funktionärer 
till samtliga platser. Ett brev ska författas att skickas ut till de som lagt av med 
idrottandet men som kan tänka sig vara med på något annat sätt. Parasport ska läggas 
till i denna lista. Tankar om domare i varpan diskuterades.  

_ 
 
§   5 Parasportförbundet 

Mikael informerade om att redskap måste tillverkas till denna klass. Han ska även ha 
träning med denna grupp under våren.  
 

_ 
 
§ 6 FGIs årsmöte 2022 

Planen är att förlägga detta i Östergarn IK torsdagen den 10 mars klockan 19:00 i 
Klubbhuset. Olof kollar detta.   

_ 
 
§ 7 Valberedningen 

Valberedningen har fått OK från de som kontaktats. Ola Thomsson ska kontaktas 
angående utökning av styrelsen (suppleant).  

 _ 
 
§ 8 Övriga frågor 

a) Ekonomi 
Bokslutet är snart klart och det ser i dag ut att bli minus på 60 000:- för året 2021. 
Denna summa kan komma att bli bättre då alla avräkningar ännu inte är gjorda.  
Det diskuterades om omstartsstöd att söka för att starta om de gutniska idrotterna 
och Stångaspelen. Mikael och Per-Ola har haft ett möte med Niklas Callenmark i 
syfte att få in idéer till hur och vad som kan göras inom detta område. 
 
b) Nya Stångaspelsboken 
Anders Mattsson och Bertil Westberg har haft kontakt i veckan angående 
kommande Stångaspelsbok. De har för avsikt att ses inom kort för att mer precisera 
kommande jobb om boken.  
 
c) Sjukvård 
Carina tog upp sjukvård under Stångaspelen, och tänker börja arbeta med denna bit 
att anskaffa personer till detta.  

_ 
 
§ 9 Kommande möten 
10/3 inför årsmöte kl. 18:00 och detta blir förhoppningsvis i Östergarn. Motioner 
sammanställs och bereds här.  
_ 
 
§  10 Avslutning 
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Mikael avslutar mötet och tackar för visat engagemang och ser med glädje fram emot en 
”vanlig” säsong.  
___ 
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